

# 复源牌大棚保温毡，土工布，过滤毡非织布，果袋纸

产品名称	复源牌大棚保温毡，土工布，过滤毡非织布，果袋纸
公司名称	潍坊市复源农业科技有限公司
价格	2.00/吨
规格参数	成分及含量:化纤啊 幅宽:300 ( cm ) 规格:1000
公司地址	中国 山东 寿光市 寿光市台头镇
联系电话	86 536 5511426 13964688320

## 产品详情

成分及含量	化纤啊	幅宽	300 ( cm )
规格	1000	产地	山东寿光
重量	500 ( g/m2 )	主要用途	保温

潍坊市复源公司是一家集生产各种规格的工业用毡，大棚保温毡，公路养护毡，包装用毡水果套袋，及套袋纸于一体的生产，加工和销售的综合公司，公司拥有先进的水果套袋纸生产线两条，年生产能力达到5000吨，凭借先进的生产技术，合理公道的产品价格，优质的产品质量保证，产品销往山东半岛，浙江，四川，河北，山西陕西等全国水果产区，部分产品销往泰国，越南等国家，得到果农朋友及相关行业朋友的一致好评。

公司本着“着眼发展，立足长远，服务农业”的发展思路，根据市场需求，2009年，斥资500万元，引进国内先进的无纺针刺化纤布生产线两条，聘请专业化技术人员，生产加工销售针刺无纺布，品种有：大棚保温防寒毡，鸡鸭棚毡，公路养护站，高档羊毛毡，蒙古包毡，护坡用土工布，工程用土工布，防水材料涤纶布，聚酯胎布等，产品规格从50克到1000克，幅宽：1.2米---3米。年产防寒毡200万平米。年产土工布600万平米。公司以“用质量赢得市场，用诚信感动客户”为管理经营理念，以优质的品质，服务人民，奉献社会。

公司位于“中国蔬菜大棚之乡”---寿光市，南邻济青高速，北依威乌高速，有着丰富的地理优势。2010年，公司经以更大的努力，迎接挑战，赢得未来，我们也将与您一道，共创美好的明天。我们也将以热忱的服务欢迎您的到来！

weifangcity, isasetofre-sourceproductionofvariouspecificationsofindustrialcarpet,shedinsulationblankets,roadmainten  
ancecarpets,packaging,carpetbaggingfruit,andthebaggedpaperontheintegrationofproduction,processingandmarketing  
ofacomprehensivecompany,hasadvancedfruitbaggingpaperproductionline2,theannualproductioncapacityof5,000tons  
,withadvancedproductiontechnology,fairandreasonableprices,excellentproductqualityassurance,productsoldinthesha  
ndongpeninsula,zhejiang,sichuan,hebei,shanxiandshaanxinationalfruitproducingareas,someproductssoldinthailand,vi

etnam and other countries, get fruit to friends and related industries friends alike. The company's spirit of "focus on development, based on long-term services, agriculture," development ideas, according to market demand, in 2009, spent 5 million yuan, the introduction of advanced non-woven synthetic fabric production line 2 of a cup puncture employs specialized technical personnel, production processing and selling non-woven fabrics needle varieties are: greenhouses cold insulation blankets, poultry shed felt, highway maintenance stations, high-grade wool felt, felt yurts, slope protection using geotextiles, engineering geotextile, water proof materials, polyester fabric, polyester tire cloth and so on, product specifications from 50 grams to 1000 grams, width: 1.2 m--3 meters. 2 million square meters annual output of cold-proof blankets. geotextile 6 million square meters annually. The company to "win the market with quality, with integrity impressed customer" for the management of business ideas, excellent quality, serve the people, contributing to society. Company is located in "hometown of Chinese vegetable greenhouses," --- Shouguan city, South Jinan-Qingdao, North Weihigh-speed, has a wealth of geographical advantages. In 2010, the company through greater efforts to meet the challenge, winning the future, we will also join you in a better tomorrow. Our services will also be warmly welcome your arrival!